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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Kuklov,  

konaného dňa 10. júna 2021 o 18, 00 hodine v budove Obecného úradu v Kuklove 

 

1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva zahájila starostka obce p. Iveta Holková, privítala 

prítomných poslancov /podľa prezenčnej listiny/, konštatovala, že sú prítomní všetci poslanci, 

OZ je uznášaniaschopné. 

Prítomní: Vlasta Lorencová, Ing. Mária Makayová, Dušan,Mihál, Jozef Pribyla, Mária Žišková, 

Milan Olejník, Robert Perička, 

hlavný kontrolór – p. Mgr. Mihál 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila p. Máriu Žiškovú a p. Milana Olejníka, za 

zapisovateľku Ľudmilu Mršťákovú. 

3. Návrh programu zastupiteľstva 

1. Otvorenie 

2. Určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 

3. Schválenie návrhu programu 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2021 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Kuklov k návrhu záverečného účtu obce Kuklov 

za rok 2020 

7. Návrh záverečného účtu obce Kuklov za rok 2020 

8. Návrh na schválenie aktualizácie Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Kuklov na roky 2014-2022 

9. Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 2/2016 o odpadoch 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Záver 

  

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO  X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Navrhnutý  program BOL schválený  
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4. Kontrola plnenia uznesení 

 

V 3/21 bola dokončená rekonštrukcia strechy nad služobnými bytmi ZŠ Kuklov v celkovej 

sume 5 530,39 EUR. 

Voda – osada Kruh – SPP nesúhlasí s vydaním stavebného povolenia na stavbu „Verejný 

rozvod vody 12 b.j. nižšieho štandardu v osade Kruh“ a požadoval vytýčenie plynárenského 

zariadenia pre účely presného umiestnenia. 

Po prepracovaní časti projektu v zmysle požiadaviek SPP bol včera zhotoviteľom projektu 

VOKA zaslaný doplnený projekt, ktorý bol dnes opätovne zaslaný na vyjadrenie BVS a SPP. 

O žiadostiach o poskytnutí dotácie, ktoré boli postúpené na Envirofond  -  zakúpenie traktora 

a kompostérov, nebolo do dnešného dňa rozhodnuté ministrom životného prostredia SR. 

Ďalšiu žiadosť o dotáciu, ktorá bola podaná na Envirofond, týkajúcu sa zníženia energetickej 

náročnosti budovy ZŠ a MŠ bolo treba doplniť o tepelnoizolačný posudok, ktorý bol 

vypracovaný v sume 960 EUR spoločnosťou MN Projekt a dodatočne zaslaný v stanovenom 

termíne. 

Žiadosť o dotáciu podanú na MŠTaŠ SR na zakúpenie umývačky riadu pre ŠJ bola 

zamietnutá. 

Žiadosť o dotáciu na podporu kultúry, športu a sociálnych vecí, TTSK – projekt Všetky deti 

sú si rovné – interaktívny a zábavný program pre deti bola schválená v sume 500 EUR. 

Žiadosť o dotáciu v oblasti podpory sociálnych vecí, TTSK – Projekt za zdravím a poznaním 

nebola schválená.  

Testovanie na ochorenie COVID-19 „Zachráňme spolu životy“ prebiehalo v obci v tomto 

roku od 23.1.2021 do 1.5.2021, spolu 15 kôl. 

MVSR refundovalo náklady na testovanie v plnom rozsahu, vzhľadom na skutočnosť, že 

nemáme ešte vyfakturované všetky náklady, podrobné výdavky predložíme na ďalšom 

zasadnutí OZ. 

Umelý trávnik pri Komunitnom centre – boli prijaté 4 ponuky, ale s vysokou cenou. Zástupca 

starostu p. Perička navrhol realizovať pokládku trávnika svojpomocne. Bol uskutočnený 

prieskum trhu – zákazka Umelý trávnik a komponenty k jeho pokládke – tovar – detské 

ihrisko pri KC Kuklov. Boli oslovené tri subjekty. Na základe posúdenia zistených cenových 

ponúk VO prijal ponuku subjekty Floorwood, a.s. s obstarávacou cenou 1.220,24 EUR bez 

DPH.  

Riaditeľke ZŠ a MŠ Kuklov končí funkčné obdobie. Bolo vyhlásené výberové konanie na 

riaditeľa ZŠ a MŠ Kuklov.  

Okresné riaditeľstvo PZ v Senici k žiadosti obce k určeniu trvalého dopravného značenia na 

miestnej komunikácii v obci a to v smere od hostinca – okolo predajne COOP Jednota ako 

jednosmernú komunikáciu vydalo súhlas k stanovisko. 

Bol urobený prieskum trhu – oslovených 5 firiem zaoberajúcich sa dopravným značením.  

Poslanci posúdili ponuky, doporučili osloviť firmu podľa najlepších referencií. 

 

Návrh na uznesenie 10/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schválilo vyčleniť z rozpočtu obce finančné prostriedky pre 

zámer zmena trvalého dopravného značenia na miestnej komunikácii v obci podľa  skutočnej  

sumy vynaložených nákladov. 

  

 

 



3 
 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO  X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č. 10  BOLO prijaté. 

 

WIFI-4EU – starostka obce oslovila potenciálnych uchádzačov so žiadosťou o vypracovanie 

cenovej ponuky k pripojeniu WIFI-4EU a následne k oznámeniu predpokladaných mesačných 

nákladov pre obec v súvislosti s prevádzkou internetového pripojenia. K uvedenej 

problematike boli vznesené pripomienky poslancov v súvislosti s vysokými prevádzkovými 

nákladmi vzhľadom k tomu, že kľúčové verejné budovy /OÚ, MŠ, ZŠ/ majú internetové 

pripojenie zdarma, ďalej poukázali na nedostatok vhodných prístupových bodov 

s prihliadnutím na zachovanie verejného poriadku v obci.  

 

Návrh na uznesenie č. 11/2021 

 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov neschválilo realizáciu projektu WIFI-4EU 

 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO   X  

Ing. Mária Makayová ÁNO  X  

Dušan Mihál ÁNO   X  

Milan Olejník ÁNO  X  

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č. 11/2021 BOLO prijaté 

 

5. Návrh plánu  kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na 2. polrok 2021 

Hlavný kontrolór obce p. Mihál predložil plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2021, ktorý bol 

poslancom doručený vopred pred zasadnutím. 

Poslanci OZ sa s navrhnutým plánom kontrolnej činnosti oboznámili a nevzniesli žiadne 

námietky 

 

Návrh na  uznesenie č. 12/2021 

Obecné zastupiteľstvo v Kuklove berie na vedomie plán kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce Kuklov na 2. polrok 2021. 
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HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO  X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č. 12/2021 BOLO prijaté 

 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra obce Kuklov k návrhu záverečného účtu obce Kuklov 

za rok 2020 

Hlavný kontrolór obce predložil svoje stanovisko k Záverečnému účtu obce Kuklov, poslancom 

OZ bolo doručené vopred pred zasadnutím. 

Návrh na uznesenie č. 13/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra obce 

k záverečnému účtu obce Kuklov za rok 2020. 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO  X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č. 14/2021 BOLO prijaté. 

 

7. Návrh Záverečného účtu obce Kuklov za rok 2020 

Účtovníčka obce predložila návrh Záverečného účtu obce za rok 2020, ktorý bol poslancom OZ 

doručený vopred pred zasadnutím OZ. Poslanci sa s obsahom záverečného účtu oboznámili  

a nevzniesli žiadne námietky 

Návrh na uznesenie č. 14/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schvaľuje v súlade so zákonom č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách Záverečný účet obce Kuklov a celoročné hospodárenie za rok 2020  bez výhrad. 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schválilo použitie prebytku rozpočtového hospodárenia za rok 

2020 v sume 14 283,74 EUR na tvorbu rezervného fondu. 
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poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO  X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č.13/2021 BOLO prijaté. 

 

8. Návrh na schválenie aktualizácie programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Kuklov na roky 2014 – 2022 

Aktualizovaný Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja prerokovaný na minulom 

zasadnutí OZ bol jednohlasne schválený 

Návrh na uznesenie č. 15/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schválilo aktualizovaný Program hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja obce Kuklov na roky 2014 - 2022 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO  X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č.15/2021 BOLO prijaté. 

 

9. Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 2/2016 o odpadoch 

Návrh dodatku č. 2/2016 o odpadoch je predkladaný z dôvodu zapracovania legislatívnych 

zmien, ktoré priniesla novela zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov s účinnosťou od 1.1.2021. 

Novelou zákona o odpadoch dochádza k povinnosti zaviesť zber biologicky rozložiteľného 

kuchynského odpadu z domácností /§ 81 ods. 21 zákona/ z toho dôvodu sa v obci zavádza zber   

biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu z domácností.  

Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 2/2016 bol poslancom OZ doručený vopred pred zasadnutím OZ, 

neboli vznesené žiadne námietky. 

Návrh na uznesenie č. 16/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schválilo dodatok č. 2 k VZN č. 2/2016 
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HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť  hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania 

sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO   X   

Ing. Mária Makayová ÁNO  X   

Dušan Mihál ÁNO   X   

Milan Olejník ÁNO  X   

Robert Perička ÁNO  X   

Jozef Pribyla ÁNO  X   

Mária Žišková ÁNO  X   

Uznesenie č. 16/2021 BOLO prijaté. 

10. Rôzne 

 

Pani Kadlicová Emília, vedúca OZ DFS Nádej Kuklov – Smolinské, požiadala o poskytnutie 

dotácie pre detskú folklórnu skupinu za účelom obnovy krojov pre deti pri príležitosti 

usporiadania osláv 25. výročia založenia DFS. 

Poslanci prekonzultovali túto žiadosť a schvaľujú poskytnutie dotácie z rozpočtu obce vo výške 

500 EUR. 

 

Návrh na uznesenie č. 17/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schvaľuje dotáciu z rozpočtu obce DFS Kuklov - Smolinské vo 

výške 500 EUR na obnovu krojov. 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO  X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č. 17/2021  BOLO prijaté. 

 

Pán Róbert Vašek požiadal o dokončenie podkrovia v nájomnom byte 330. 

 

Návrh na uznesenie č. 18/2021  

Obecné zastupiteľstvo Kuklov neschválilo žiadosť p. Roberta Vaška, Kuklov 330. 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO   X  

Ing. Mária Makayová ÁNO  X  
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Dušan Mihál ÁNO   X  

Milan Olejník ÁNO  X  

Robert Perička ÁNO  X  

Jozef Pribyla ÁNO  X  

Mária Žišková ÁNO  X  

Uznesenie č.  18/2021  BOLO prijaté. 

 

Pán Mikuláš Daniel,ml., náj. byt č. 329 požiadal o odizolovanie základov stavby z dôvodu 

vlhnutia a plesnivenia stien. 

 

Návrh na uznesenie č. 19/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov neschválilo žiadosť p. Mikuláša Daniela,ml., Kuklov 329. 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO   X  

Ing. Mária Makayová ÁNO  X  

Dušan Mihál ÁNO   X  

Milan Olejník ÁNO  X  

Robert Perička ÁNO  X  

Jozef Pribyla ÁNO  X  

Mária Žišková ÁNO  X  

Uznesenie č.  19/2021  BOLO prijaté. 

Pán Mikuláš Daniel,st., náj. byt č. 329 opätovne požiadal o výmenu poškodených vchodových 

dverí. 

Návrh na uznesenie č. 20/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schválilo žiadosť p. Mikuláša Daniela,st., Kuklov č. 329. 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO   X  

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č.  20/2021  BOLO prijaté. 
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Pán Gabriel Sokolík požiadal o odkúpenie  40 kusov betónových kociek. 

 

Návrh na uznesenie č.   21/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov, po zohľadnení prístupu k verejnoprospešným prácam obce, 

schválilo odpredaj  40  ks nepotrebných betónových kociek p. Sokolíkovi v cene 1 EURO za 

kus. 

 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO    X  

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č.21/2021 BOLO prijaté. 

Pán Jozef Bartal, č. 275 požiadal o možnosť prekrytia priekopy v rozsahu 5 m vľavo od jeho 

rodinného domu a následne vysadením trávnatého porastu. Poslanci prekonzultovali jeho zámer 

a vyjadrili nesúhlas s jeho zámerom z dôvodu nemožnosti čistenia a opravy kanála, príp. 

zhoršenia odtokových pomerov. 

Návrh na uznesenie č.  22/2021 

Obecné zastupiteľstvo  Kuklov neschválilo žiadosť p. Bartala.   

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO   X  

Ing. Mária Makayová ÁNO  X  

Dušan Mihál ÁNO   X  

Milan Olejník ÁNO  X  

Robert Perička ÁNO  X  

Jozef Pribyla ÁNO  X  

Mária Žišková ÁNO  X  

Uznesenie  č.  22/2021  BOLO prijaté. 

Pán Papánek Juraj, spoluvlastník nehnuteľnosti č. 151 požiadal o prenájom časti priľahlého 

pozemku k tejto nehnuteľnosti – parc. č. 403,/1 vo výmere 9 m²  za účelom umiestnenia žumpy 

pred jeho vstupnú bránu. /nákres priložený/.  Navrhnutá cena za nájomné 0,22 EUR/m²/rok. 

Návrh na uznesenie č. 23/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schválilo žiadosť p. Juraja Papánka.    

 



9 
 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO    X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č. 23/2021 BOLO prijaté. 

 

Starostka obce predložila cenovú ponuku na výmenu svietidiel v učebni MŠ. Konštatovala, že 

svietidlá sú zastaralé a svetlotechnicky nevyhovujúce, od otvorenia prevádzky MŠ neboli 

menené.  

Návrh na uznesenie č. 24/2021 

Obecné zastupiteľstvo Kuklov schválilo vyčleniť z rozpočtu obce finančné prostriedky pre 

projekt rekonštrukcie učebne MŠ, podľa skutočnej sumy vynaložených nákladov. 

 

HLASOVANIE 

poslanec/poslankyňa prítomnosť hlasovanie 

ZA 

hlasovanie 

PROTI 

hlasovania sa 

ZDRŽAL 

Vlasta Lorencová ÁNO    X   

Ing. Mária Makayová ÁNO X   

Dušan Mihál ÁNO  X   

Milan Olejník ÁNO X   

Robert Perička ÁNO X   

Jozef Pribyla ÁNO X   

Mária Žišková ÁNO X   

Uznesenie č. 24/2021 BOLO prijaté. 

7. Diskusia 

Starostka obce p. Holková predložila komisii na ochranu verejného záujmu v zložení predseda 

– Ing. Makayová, členovia - Dušan Mihál, Jozef Pribyla „Oznámenie funkcií zamestnaní 

činností a majetkových pomerov verejného funkcionára podľa ústavného zákona č. 357/2004 

Z. z., ktoré bolo doručené do podateľne OÚ Kuklov 28.04.2021. 

Predseda komisie predmetnej záležitosti predloží správu na najbližšom zasadnutí OZ.  

Ďalej informovala poslancov, že zistila nezrovnalosti v rozhodnutiach o vyrúbení miestneho 

poplatku  za komunálny odpad a drobný stavebný odpad, o. i. do osady Marcinky nezachádza 

zberné auto -  zníženie poplatku bez prijatia uznesenia. Vzhľadom na skutočnosť, že vo VZN 

obce o miestnom poplatku za KO nie je schválená žiadna úľava, nie je možné znižovať 

poplatok. 

Poslanci so znížením poplatku za komunálny odpad nesúhlasia. 

Obyvatelia hlavnej ulice sa opakovane sťažujú na porušovanie verejného poriadku na zastávke 

autobusovej dopravy ( hranie futbalu, hluk, hlasná hudba). Požadujú zastávku zrušiť, prípadne 
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presunúť na iné miesto. Keďže zastávku nie je možné presunúť inde, poslanci uvažovali 

o výmene konštrukcie autobusovej zastávky a požiadali starostku o zistenie cenových relácií 

nerozbitných autobusových zastávok. 

Ďalšie námety do diskusie neboli predložené. 

18.Záver 

Na záver starostka obce p. Holková poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončila. 

 

 

Overovatelia:                             Mária Žišková               ......................................                     

  

                                                   Milan Olejník                ........................................ 

  

Starostka obce                  Iveta Holková             ......................................... 

 

 

Zapísala: Ľudmila Mršťáková                           

 

 


